
Protokoll fört vid styrelsemöte med Värmland-Dals Beagleklubb 

 2023-09-03 Digitalt 

 

Närvarande: Jan Olsson, Lars Liljegren, Bengt Wärnbäck, Christer Saarnak, Tony Enström, Thomas 

Önnberg, Boo Sevensson, Stefan Karlsson och Hanna Andreasson. 

 

§ 1 Jan Olsson förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2 Till ordförande för mötet valdes Jan Olsson och till sekreterare Lars Liljegren. 

 

§ 3 Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.   

 

§ 4 Rapporter.  

-Nordmarken Gamefair. Mindre mässa än i Sunne. Dock mycket bra intresse för vår 

monter. Lyckat. 

-Domarkonferensen i Sysslebäck. 11 deltagare. Tyvärr vissa problem med SKK-start 

som vi ej kunde förutse, annars givande och bra arrangerat. 

-Beaglecupen i Torntorp. 9 startande hundar. Några långväga deltagare.  

-Viltspår. Hittills 115 prov genomförda. Flera kommande. 

-Drevprov. Vi ligger i fas med planeringen inför säsongen. Bör fungera bra. Några 

starter är redan bokade. 

-KM arrangemanget är i full fart. Christer har fått ihop en del provrutor och jobbar 

med boendet. Inbjudan går ut så snart som möjligt. Vi får hjälpas åt att få ihop domare 

då vi har en aning om ungefär hur många starter det kan bli. 

§ 5 Skrivelser. 

-Inbjudan till Klubbkampen har kommit. Per-Anders ombeds att agera lagledare.  

§ 6 Kassarapport. 

-Omkring 117 000 i kassan för dagen. Nya redovisningsprogrammet är i gång. 

§ 7 Övriga frågor. 

-Beslutades att köpa in ytterligare ID-scanner då vi har behov av det för vissa 

viltspårdomare som dömer mycket prov. Christer ombesörjer det.  

-Vi behöver uppdatera en del uppgifter på hemsidan. Lars/Jan kollar över och 

kontaktar Roland. 

 



Nästa styrelsemöte 5 November. 

 

Mötet avslutas. 

Vid pennan, Lars Liljegren 

 


